
From: Deltaport (IAAC/AEIC)
Sent: Friday, June 23, 2023 1:30 PM
To: Deltaport (IAAC/AEIC)
Cc: Deltaport (IAAC/AEIC)
Subject: Update on the assessment of the GCT Deltaport Expansion – Berth Four Project // Mise à jour sur l'évaluation du projet d'agrandissement de Deltaport - quatrième poste d'amarrage

Dear participants,

The Impact Assessment Agency of Canada (the Agency) and the British Columbia Environmental Assessment Office (EAO) are conducting a cooperative assessment of the [GCT Deltaport Expansion - Berth Four Project](#) (the project). The project is currently in the Impact Statement Development and Review Phase.

The three-year time limit for the Impact Statement Development and Review Phase of the assessment of the Project ends on May 31, 2025. By that deadline, GCT Canada Limited Partnership (the Proponent) must provide the Impact Assessment Agency of Canada (the Agency) and British Columbia Environmental Assessment Office (EAO) with all required information and studies for the assessment as per the [Joint Guidelines](#).

Extension Request for the Time Limit for the Impact Statement Development and Review Phase

On June 21, 2023, the Agency received a request from GCT Canada Limited Partnership to extend the time limit for the Impact Statement Development and Review Phase by 24 months, ending May 31, 2027. The request is available for viewing on the Canadian Impact Assessment Registry Internet site for the Project: [LINK](#). That same day, the EAO also received a request relating to the time limits, and it can be viewed here: [LINK](#).

The Agency is currently reviewing the request, in order to make an informed decision. A notice of decision on the time limit extension request will be posted to the [Registry](#) once the Agency has completed its review. The EAO is also reviewing the request and will post its determination on [EPIC](#) once it has completed its review.

You will be notified of the Agency's and the EAO's decisions, once they are posted on the Registry and EPIC, respectively.

Submission Policy & Privacy

All of the information submitted must be compliant with the Agency's [Submission Policy](#), which provides guidance on information that is suitable to be shared publicly. For further information on how we protect your privacy, please refer to the [Privacy Notice](#).

Project Distribution List

A distribution list for the assessment is maintained throughout the process. Members of the distribution list will receive updates and notices on the assessment of the project as the process unfolds. You are currently a member of our distribution list. Please be assured that your personal information will be kept confidential. If you would prefer not to receive emails regarding this assessment, please send a message to deltaport@iaac-aeic.gc.ca.

Thank you,

Assessment of the GCT Deltaport Expansion - Berth Four Project
c/o Impact Assessment Agency of Canada / Government of Canada
deltaport@iaac-aeic.gc.ca / Tel. : 343-572-7144

Évaluation du projet d'agrandissement de Deltaport - quatrième poste d'amarrage

a/s de l'Agence d'évaluation d'impact du Canada/ Gouvernement du Canada

deltaport@iaac-aeic.gc.ca / Tél. : 343-572-7144

Chers participants,

L'Agence d'évaluation d'impact du Canada (l'Agence) et le Bureau d'évaluation environnementale de la Colombie-Britannique (BEE) procèdent à une évaluation collaborative du [projet d'agrandissement de Deltaport - quatrième poste d'amarrage](#) (le projet). Le projet est actuellement à la phase d'élaboration et d'examen de l'étude d'impact.

Le délai de trois ans pour l'étape de l'élaboration et d'examen de l'étude d'impact de l'évaluation du projet se termine le 31 mai 2025. D'ici cette date limite, GCT Canada Limited Partnership (le promoteur) doit fournir à l'Agence d'évaluation d'impact du Canada (l'Agence) et au Environmental Assessment Office de la Colombie-Britannique (EAO) tous les renseignements et études requis pour l'évaluation, conformément aux [Lignes directrices conjointes](#).

Demande de prolongation du délai pour la phase de l'élaboration et d'examen de l'étude d'impact

Le XX juin 2023, l'Agence a reçu une demande de GCT Canada Limited Partnership de prolonger de 24 mois le délai de la phase de l'étude d'impact, soit jusqu'au 31 mai 2027. La demande peut être consultée sur le site Internet du Registre canadien d'évaluation d'impact pour le projet : [LINK](#). Le même jour, le EAO a également reçu une demande concernant les délais, et elle peut être consultée ici: [LINK](#).

L'Agence examine actuellement la demande afin de prendre une décision éclairée. Un avis de décision sur la demande de prolongation du délai sera affiché sur le [Registre](#) une fois que l'Agence aura terminé son examen. Le EAO examine également la demande et affichera sa décision sur [EPIC](#) une fois qu'il aura terminé son examen.

Vous serez informés des décisions de l'Agence et du EAO, une fois que celles-ci seront affichées sur le Registre et EPIC, respectivement.

Politique sur les présentations et la vie privée

Parmi les commentaires que nous avons reçus, la [politique sur les présentations](#) de l'Agence nous aide à distinguer ceux que nous pouvons afficher publiquement de ceux qui doivent demeurer confidentiels. L'[Avis de confidentialité](#) vous en apprendra davantage sur la façon dont nous protégeons votre vie privée.

Liste de distribution du projet

Une liste de distribution est tenue à jour tout au long de l'évaluation. Les membres de la liste de distribution reçoivent des mises à jour et des avis sur l'évaluation du projet au cours du processus. Vous êtes présentement sur la liste de distribution. Soyez assuré que vos informations personnelles restent confidentielles. Si vous préférez ne pas recevoir des courriels au sujet de cette évaluation d'impact, veuillez nous en faire part par courriel à deltaport@iaac-aeic.gc.ca.

Merci,

Assessment of the GCT Deltaport Expansion - Berth Four Project

c/o Impact Assessment Agency of Canada / Government of Canada

deltaport@iaac-aeic.gc.ca / Tel. : 343-572-7144

Évaluation du projet d'agrandissement de Deltaport - quatrième poste d'amarrage

a/s de l'Agence d'évaluation d'impact du Canada/ Gouvernement du Canada

deltaport@iaac-aeic.gc.ca / Tél. : 343-572-7144